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Utbildningsnämnden 

 

stockholm.se 

 

§ 25   

Satsningen på idrottsprofilering i Farsta 

stadsdelsnämndsområde  

Svar på skrivelse från Jan Valeskog (S). 
 

Beslut 

Utbildningsnämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande 

som svar på skrivelsen. 

 
Ärendet 

Förvaltningen redovisade ärendet i ett tjänsteutlåtande från den 

17 juni 2014, dnr 1.1.3-2491/2014. 

 

Jan Valeskog (S) har till utbildningsnämnden lämnat en 

skrivelse med begäran om redovisning av idrottsprofileringen 

inom Farsta stadsdelsnämndsområde. I redogörelsen önskar Jan 

Valeskog (S) ta del av vad som har skett inom projektet samt 

hur fortsatt genomförande ser ut.  

 

Farsta stadsdelsnämnd, idrottsnämnden och utbildningsnämnden 

fick 2010 ett gemensamt uppdrag att formulera ett förslag till 

idrottsprofilering inom Farsta stadsdelsområde. 

Idrottsförvaltningen, Farsta stadsdelsförvaltning och 

utbildningsförvaltning har sedan kommunfullmäktiges beslut 

2011 kontinuerligt arbetat med att skapa en idrottsprofil för 

Farsta stadsdelsnämndsområde.  

 

Förvaltningen redogör i tjänsteutlåtandet för de aktiviteter som 

genomförts, hur de har finansierats och hur satsningen mäts och 

följs upp. 

 
Ärendets beredning  

Ärendet har beretts inom grundskoleavdelningen i samverkan 

med gymnasieavdelningen. 
 
Förvaltningens förslag till beslut 

Förvaltningen föreslår utbildningsnämnden att besluta följande: 
 

Utbildningsnämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande 

som svar på skrivelsen. 
 
Beslutsgång 

Ordföranden yrkade bifall till förvaltningens förslag och 

förklarade sig finna att nämnden beslutat i enlighet med detta.  
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Särskilt uttalande 

Jan Valeskog m.fl. (S) anmälde ett särskilt uttalande enligt 

nedan: 

 

Vi tackar förvaltningen för svaret på skrivelsen som redogör för 

ett stort antal aktiviteter som både genomförts och kommer 

genomföras fortsättningsvis med inriktning mot att stimulera till 

fysisk aktivitet. Det är glädjande. Det är också glädjande att en 

organisation i tre nivåer har inrättats från styrning till den 

operativa nivån. Det borgar för kontinuitet och långsiktighet 

som är så viktig för att nå förväntat resultat. Något vi saknar i 

svaret är just formulering av konkreta mål och resultat.  

 

Det är fortsatt viktigt, för att inte säga avgörande, att de resurser 

som avsätts, både i form av personal men också tilldelning av 

tider i idrottslokaler, ytor osv. fortsättningsvis tilldelas så att 

idrottsprofileringen kan fortsätta, också vad gäller den del av 

profileringsbeslutet som avser talangutveckling och elit. 


